
Reactie Stichting Bomenridders Leeuwarden op planvorming Prof. Gerbrandyweg   5-1-2021 

Geachte raadsleden, 

vanmorgen hebben we inzage gekregen in de plannen van de gemeente voor het wegprofiel en 
groen aan de Professor Gerbrandyweg. Wij kunnen ons wel vinden in de aanleg van 2 rijbanen ipv 
4, vooral omdat er mogelijk meer groeiruimte voor bomen (en ander groen) gerealiseerd zou 
kunnen worden. 
Het beeld zoals het nu gepresenteerd is, vinden we vooral saai. (Of 'netsjes' zoals het in het 
Liwadders zou klinken.)  
Daarom hebben we de volgende opmerkingen/aanbevelingen 

1) Graag zouden we zien dat er wat betreft de boomkeuze uitgegaan wordt voor meer 
diversiteit. Ooit is bedacht dat de rondweg een 'eenvormige' aanblik zou moeten bieden, 
zodat automobilisten zouden weten dat zij zich op de rondweg bevonden. Een behoorlijk 
achterhaald idee als je bedenkt dat iedereen rondrijdt met een routeplanner. Het idee dat 
de stad meer biodiversiteit moet bieden om de leefbaarheid voor mens en dier te 
vergroten wordt tegenwoordig breed uitgedragen in de uitingen van de groene afdeling 
van de gemeente. 

2) De huidige wegbeplanting met iepen zal eenvoudig worden omgezaagd. Daar zijn wij 
zeker niet voor. Wij willen er graag op wijzen dat er exemplaren tussen staan die het 
behoorlijk goed doen en die beslist verplaatst zouden kunnen worden.  
Het is van de zotte dat deze bomen worden weggegooid. Volwassen bomen als deze, 
vervullen nu juist optimaal hun functie als afvanger van fijnstof, opnemer van CO2, die 
wordt omgezet in zuurstof. Bovendien heb je dit volume aan groen niet in een paar jaar 
terug, bij nieuwe aanplant.  

3) We stellen voor dat de middenberm bij de 'komma's', die aan de uiteinden van de afslagen 
zijn getekend, sowieso met zoveel bomen als mogelijk is en ander groen worden ingevuld. 

4) We vragen ons af of er überhaupt gekeken is naar de ontwikkeling in de groei van de eiken 
die elders langs de rondweg geplant zijn. Hoe staan deze bomen ervoor en voldoen ze? 

5) We willen er graag op wijzen dat de hagen van veldesdoorn, die in de andere delen van 
de rondweg onder de bomen zijn geplaatst, niet de enige soort is die voor deze plek 
geschikt is (strooizoutbestendig). Er kan ook gekozen worden voor soorten die wat meer 
kleur en fleur kunnen bieden. 

6) We willen we voorstellen dat de geluidswal, waar nu alleen gras groeit, wordt gebruikt om 
meer bomen, bloeiende struiken en planten op te zetten. Dit bevordert de prettige aanblik 
ten zeerste en is goed voor de biodiversiteit in de stad. 

We hopen dat jullie als raad onze voorstellen willen inpassen in de goedkeuring voor uitvoering van 
het plan. 

Met vriendelijke groet namens de Bomenridders, 

 (voorziter) 


